
Styrelsemöte	Grön	kultur	Högsbo	230912	

Närvarande:	Randine	Petterson,	Barbro	Robertsson,	Frida	Jorstedt,	Susanne	Andersson,	Liv	
Vikingsson,	Elisabet	Ohlsson.	

	

§	1.	Mötet	öppnas	av	ordförande	Randine	

§	2.	Till	sekreterare	för	mötet	utses	Elisabet.	

§	3.	Till	justerare	utses	Frida.	

§	4.	Dagordningen	godkänns.	

§	5.	Föregående	mötesprotokoll	gås	igenom.	

§	6.	Kassörens	rapport:	Inga	stora	förändringar	sedan	senaste	möte.	I	dagsläget	finns	11600	kr	i	
kassan.	

§	7.	Medlemsfrågor:		

Några	nya	medlemmar	har	tillkommit.	De	odlingslotter	som	kommer	att	bli	lediga	nästa	säsong	delas	
ut	efter	nyår,	för	att	förenkla	administrationen.	

	
Efter	att	skötselpåminnelser	har	skickats	ut	har	några	medlemmar	åtgärdat	brister.	Några	har	
besvarat	mail.	Det	är	mycket	ovårdat	runt	pallkragarna,	speciellt	vid	område	B.	En	påminnelse	om	
ansvaret	för	pallkrageodlarna	bifogas	med	medlemsmail	som	skickas	ut.	

Tre	arbetsdagar	återstår.	Medlemsinformation	om	de	kvarvarande	dagarna	skickas	ut	av	Liv.	Elisabet	
sammanställer	deltagandet	på	arbetsdagarna.	

Eva-Britt	har	köpt	in	material	för	att	laga	den	trasiga	anslagstavlan.	

Daniel	har	erbjudit	sig	att	beskära	fruktträden.	

§	8.	Kommande	aktiviteter	

Vid	arbetsdag	14/9	planeras	gräsklippning	och	framförallt	trimning.	Budlejan	vid	boden	behöver	
bindas	upp.	Så	gräs	på	den	rensade	ytan	bakom	stora	anslagstavlan.	Skrapa	anslagstavlan	som	ska	
lagas.	

Styrelsemöte	10/10	och	därefter	15/11	(hemma	hos	Elisabet	med	mat).	

Eldfest	2/12	16.00.	

§	9.	Övriga	frågor:		

Slangvinda:	Den	trasiga	slangvindan	är	lagad	utan	kostnad.	Enligt	leverantören	är	den	inte	tillverkad	
för	att	köras	på	grus.	Ingen	mer	köps	in	i	år	och	inte	från	den	affären.	Hjulen	på	vagnen	riskerar	att	
skadas	när	man	kör	in	den	över	kanten	i	boden.	Vore	bra	att	bygga	upp	vid	kanten	med	trä	eller	grus	
för	att	minska	risken.	

Trädbeskärning:	Föreningen	har	fått	svar	från	Stadsmiljöförvaltningen	som	ansvarar	för	området	
nedanför	boden,	då	vi	haft	önskemål	att	avlägsna	grenar	som	stör	odlingen.	De	meddelar	att	de	inte	
beskär	friska	träd.	Exploateringsförvaltningens	arborist	som	ansvarar	för	det	övre	området	hade	



önskat	att	återkomma	nu	i	höst.	Efter	vår	kontakt	med	förvaltningen	är	vi	osäkra	på	att	de	
uppfattade	vår	påminnelse	rätt.	Randine	kontaktar	dem	igen.		

Ledig	yta	område	A:	Elisabet	köper	in	en	buske	o	ev	ljung	för	den	tomma	odlingsytan.	

Ordningsregler:	Reglerna	har	inte	uppdaterats	på	flera	år	och	medlemmar	har	påtalat	att	de	upplevs	
otydliga.	Det	saknas	också	en	del	information,	bl.a	om	regler	för	staket.	Styrelsemedlemmarna	tittar	
över	detta	till	nästa	möte.	

	

§	10.	Mötet	avslutades.	

	

Elisabet Ohlsson   Frida Jorstedt	
Mötessekreterare																																																																									Justerare																																																																																									


